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П Р О Т О К О Л  

от 

проведено заседание на Управителният съвет на сдружение 

МИГ „Преспа“ – общини Баните, Лъки, Чепеларе  

 

Днес 10.12.2015 г., в гр.Чепеларе, ул. „Йордан Данчев” № 1 се проведе събрание на 

Управителният съвет (УС) на сдружение МИГ „Преспа“ – общини Баните, Лъки, Чепеларе. 

Събранието е свикано по инициатива на Председателя на сдружението, на основание чл. 37, ал. 1 

от УСТАВА на сдружението. 

В 10.30 часа, Председателят на УС – Цветана Василева Метаксинова откри събранието. 

На заседанието присъстваха:  

1. Цветана Метаксинова 

2. София Димитрова 

3. Ваня Куцева 

4. Невена Аговска 

5. Софка Янкова 

6. Владимир Гаджуров 

На заседанието присъстваха и кметовете на трите общини – Милен Белчев – Кмет на 

Община Баните, Валентин Симеонов – Кмет на община Лъки и Чакърова – Кмет на Община 

Чепеларе, както и зам.-кмета на Община Чепеларе – Георги Костадинов. 

 Председателят на УС обяви на присъстващите членове, дневен ред, както следва: 

1. Обсъждане и отчитане изпълнението на дейностите и проектите, одобрени и 

реализирани през МИГ „Преспа” 

 2. Обсъждане на по-нататъшното развитие на Сдружението 

 3. Други  

 Не постъпиха мнения и предложения относно дневния ред. Присъстващите на събранието 

приеха единодушно така предложения дневен ред. 

След проведените разисквания, УС взе следните решения: 

 

 По т. 1 от дневния ред – Обсъждане и отчитане изпълнението на дейностите и проектите, 

одобрени и реализирани през МИГ „Преспа”.  

 Председателят на УС запозна присъстващите с отчета за изпълнението на дейностите и с 

изпълнението на одобрените проекти през МИГ „Преспа”.  

Присъстващите изразиха задоволство от добре свършената работа. 

 

 По т. 2 от дневния ред – Обсъждане на по-нататъшното развитие на Сдружението. 

 Председателят на УС, запозна присъстващите с текущото финансово състояние на 

сдружението. Към момента се очаква да бъде получено плащане от ДФЗ-РА, във връзка с 

подадената окончателната заявка. Очакваното плащане е в размер на около 32 000 лв. 

Сдружението има задължения както следва: 
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 - към остатък по кредит към Асет Банк – 26 403 лв. 

 - към ФРМС – 9 000 лв. 

 - към Антон Дренчев – 5000 лв. 

 - към Здравко Сечков – 16 000 лв. 

 - към Невена Аговска – 4000 лв.  

 Общият размер на задълженията е 60 403 лв. 

 Изразено бе мнение, че ще е необходимо да бъдат увеличени членските вноски на 

общините, за да може сдружението да увеличи приходите си, с които да може да погасява 

задълженията си. 

 Бе взето решение от присъстващите членове на Управителният съвет, да се проведат 

разговори с всички, на които се дължат пари, за да може за задълженията да бъдат уговорени 

срокове за отсрочване и съответните договори да бъдат анексирани за удължаване на сроковете по 

възстановяването им.  

 

  

 По т. 3 от дневния ред – Други. 

  

 

 

Поради изчерпване на дневния ред и липсата на други предложения, председателят закри 

събранието. 

 

 Неразделна част от настоящия протокол е присъствен списък на членовете на ОС - 

Регистрация на членовете на Общо събрание на сдружение МИГ „Преспа“ – общини Баните, 

Лъки, Чепеларе"- 24.08.2015 г. 

 

 

 
 


